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(Extracted from the President’s Letter dated 24 July 2025) 

 
 

Heartfelt Condolences on the Passing of  Professor Peter Rhodes 
 

We are saddened by the passing of  Professor Peter Rhodes, former Dean of  the Faculty of  
Law of  the University of  Hong Kong (“HKU”), and Professor of  the Chinese University of  Hong 
Kong (“CUHK”).   

 
Professor Rhodes devoted most of  his life to legal education in Hong Kong and has been a 

very active and significant member of  the Hong Kong legal community. As early as in 1979, he 
joined the teaching at HKU. He then became the second Dean of  HKU’s Faculty of  Law, and 
served his terms from 1987 to 1993. He subsequently joined the Law School at CUHK, and served 
as Professor of  Practice in Law and Professional Consultant at CUHK for close to two decades.  

 
Professor Rhodes has taught countless of  generations of  Hong Kong law students, and his 

unwavering passion and perseverance to the legal education will forever remain in our hearts. On 
behalf  of  the Law Society, I extend our deepest sympathies to Professor Rhodes’ family, students 
and friends, and all who were touched by his teaching and work. 

 

 

就羅德士教授辭世致以深切哀悼 

 

我們得悉前香港大學（「港大」）法律學院院長、中文大學（「中大」）法律

學院教授羅德士教授離世的消息，就此我們深感悲痛。 

 

羅德士教授貢獻一生的大部分時間於香港的法律教育，一直是香港法律界

非常活躍和重要一員。早於 1979 年，他加入了港大任教。隨後，他成為港大法

律學院的第二任院長，並於 1987年至 1993年擔任其職。其後，他加入中大法律

學院，並擔任其法學專業應用教授和專業顧問近兩個世紀。 

 

羅德士教授教導過數個年代的香港法律學生，我們將永遠銘記他對法律教

育的熱忱和堅持。我謹代表律師會向羅德士教授的家人、學生和朋友，以及所

有曾受他的教導和事業啟發的人，致以最深切的慰問。 
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